
POSVET O VARNIH ŠOLSKIH POTEH 

 

V petek, 5 10. 2018 so se predstavniki naše šole udeležili okrogle mize O VARNIH ŠOLSKIH POTEH v 

prostorih Mestne občine Maribor. Vsakoletnega srečanja se je udeležilo osem osnovnih šol, 

predstavniki policije, predstavnica Agencije RS za varnost v prometu, predstavnik občine Maribor -

oddelek komunala in promet, Svet za preventivo in varnost v cestnem prometu Mestne občine 

Maribor, novinarji ter podžupan Mestne občine Maribor kot gostitelj posveta.  

Predstavniki osnovnih šol so na različne načine predstavili probleme ali nevarne točke na njihovih 

šolskih poteh. Naša šola je tokrat na okrogli mizi prikazala film, ki so ga posneli in pripravili učenci 

predmeta varna mobilnost s pomočjo učenke Neje Tuš in učitelja Davorja Bozovičarja. 

Film predstavlja najbolj nevarne točke in še neizdelano kolesarsko infrastrukturo na naših šolskih 

poteh.  

 

 



 

 

Maribor, 8. 10. 2018 


